
Protokół Nr 3/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 28 marca 2023 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Województwem 
Zachodniopomorskim oraz Gminami Białogard, Gościno, Karlino, Kołobrzeg i Siemyśl w 
celu wspólnej realizacji projektu pod nazwą „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza 
Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy Szlak etap IV” – druk A, 

b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-
Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-2030 - druk B, 

c) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
i transportu nieczystości ciekłych na obszarze miasta Białogard – druk C, 

d) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karnice w zakresie wykonywania 
zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk D, 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk F, 
f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 

– druk G. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              

                                      

       

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Przewodniczący Komisji wniósł o poszerzenie porządku Komisji o projekt uchwały 
oznaczony literą I. Komisja przyjęła proponowaną zmianę w porządku oraz protokół 
z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Województwem 

Zachodniopomorskim oraz Gminami Białogard, Gościno, Karlino, Kołobrzeg i Siemyśl 
w celu wspólnej realizacji projektu pod nazwą „Budowa sieci tras rowerowych 
Pomorza Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy Szlak etap IV” – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 



Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał do kiedy zostanie zrealizowana ścieżka rowerowa? 
Sekretarz – wyjaśnił, że do III-IV kwartału. 
M.Smoliński – pytał kiedy odbędzie realizacja ścieżki na moście kolejowym? 
Sekretarz – odpowiedział, że w lipcu. 
P.Szyszlak – pytał czy w ramach ścieżki będzie porządkowany park? 
Sekretarz – wyjaśnił, że park będzie realizowany w ramach naszego projektu z ZIT-u. 

 
    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-

Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-2030 - druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał co z koleją? 
Sekretarz – odpowiedział, że w strategii jest zapisane ogólnie a w ZIT są projekty dotyczące 

poprawy efektywności energetycznej. Sekretarz przedstawił projekty do wybranych 
efektów oraz planowane zadania. 

 
    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
i transportu nieczystości ciekłych na obszarze miasta Białogard – druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał skąd liczba 37 gospodarstw bez kanalizacji? 
Sekretarz – odpowiedział, że to gospodarstwa, gdzie są techniczne przeszkody  

w doprowadzeniu kanalizacji jak koniec ul. 1 Maja oraz posiadłości w kierunku Klępina. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karnice w zakresie wykonywania 

zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 



W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
g) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard w zakresie wykonywania 

zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk I, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk F, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski, który zgłosił w imieniu Burmistrza 3 
autopoprawki dot. dachu, przebudowy mostu przy Lidlu ora kosztów 
opłacenia rzeczoznawcy          

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał w sprawie przebudowy ul. Miłej i zmniejszenia planu dochodów na 

realizację II etapu,  czy nie przepadną środki na to zadanie? 
Sekretarz – wyjaśnił, że przetarg zostanie ogłoszony i pieniądze nam nie przepadną. 

Zakładamy, że procedura odbędzie się w br. a realizacja nastąpi w następnym roku. 
P.Szyszlak – pytał o zwiększenie planu dochodów 250 tys. zł na rozbudowę PSZOK? 
Sekretarz – powiedział, że to dodatkowe środki, 360 tys. zł jest po stronie Miasta. 
P.Szyszlak – proponował zapis w regulaminie PSZOK, aby dostępność była nieograniczona 

a jest ograniczona i nie ma oszczędności. Rozbudowujemy ten punkt ale nie ma 
przystępności. Radny pytał kiedy będziemy funkcjonować? 

Sekretarz – odpowiedział, że teraz ale należy wpłacić VAT. 
M.Kopczyński – prosił o szczegóły dot. windy dla WTZ, jaka jest wizja. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że winda będzie na zewnątrz dla WTZ i Biblioteki. 
M.Kopczyński – pytał kosztem jakich pomieszczeń? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że SP nr 2 jest w strefie zabytków. Parter jest na półpiętrze. 
M.Kopczyński – prosił o zaproszenie na spotkanie w sprawie pomieszczeń na windę. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że będą się spotykali z gospodarzami obiektów.  
M.Kopczyński – powiedział, że Dyrektor Biblioteki nie zna się na architekturze.  
Sekretarz – wyjaśnił, że dlatego jest obsługa dwóch jednostek: WTZ - środki PFRON oraz 

Biblioteki - środki z programu przebudowy biblioteki. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 



f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 
– druk G, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

Ad 3 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 

M.Kopczyński – pytał o post w sprawie nagród w dziedzinie kultury? 
Sekretarz – odpowiedział, że pojawił się 21 marca br. na stronie Miasta. 
M.Kopczyński – pytał o termin naboru wniosków o przyznanie nagrody Burmistrza „do końca 

marca” i wnioskował, aby informacje składać miesiąc przed, by mieszkańcy mogli się z tym 
zapoznać. 

J.Leszczyk – pytał odnośnie nowej firmy na wywóz nieczystości? 
Z-ca Burmistrza – przedstawiła informację odnośnie odbioru nieczystości przez nową firmę. 
P.Szyszlak - proponował, aby harmonogram odbioru śmieci zamieścić na faceeboku, by był 

dostępny dla mieszkańców. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1500 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

           Przewodniczący Komisji 

                /-/  Paweł Szyszlak 


